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C.L.I.F. 4
Wei Lan Tian (Li Nan Xing) visits Yang Zhong Zheng (Terence Cao) in prison and hopes that he can reveal 
the boss behind a crime syndicate. However, Zhong Zheng is concerned about his daughter, Yang Hong Xi’s 
(Bonnie Loo) safety and refuses to reveal anything. Lan Tian suspects that businessman, Zhao Xue Wei (Chen 
Tian Wen), may have something to do with the case. However, Lan Tian acts on impulse and unwittingly 
implicates himself in a murder case! Lan Tian’s wife Zhi Jie ( Rui En)  vows to clear his name.

News reporter Cai Yan Qi (Mei Xin) and cop Wang Shi Shi (Ya Hui) are roommates. Yan Qi and Chen Yu (Zhang 
Yao Dong) were once a couple, however she still harbors feelings for him. Shi Shi is annoyed by Chen Yu’s 
sweet talks and both of them always quarrel with each other. However, as the days go by, the squabbling 
duo fall in love with each other. Yan Qi, Shi Shi and Chen Yu have now gotten themselves into a complicated 
love triangle. Zhang Gui Xiang (Elvin Ng) and Weng Xuan Mei (Sora Ma) have overcome many obstacles and 
finally decide to settle down. Unfortunately, Xuan Mei is sexually assaulted and she is traumatized. Under Gui 
Xiang’s care, she eventually recovered from depression but later gets kidnapped by unknown assailants… 

Will Gui Xiang be able to save Xuan Mei and eventually marry her? Will Zhi Jie be able to clear Lan Tian’s 
name? This season will be filled with mind-boggling mysteries, thrilling action scenes and exciting storyline. 

Cast: 	 Rui En, Li Nan Xing, Elvin Ng, Sora Ma, Zhang Yao Dong, Ya Hui, Mei Xin, Chen Tian Wen,  
	 Yusuke Fukuchi, Terence Cao, Bonnie Loo 

警徽天职 4
魏蓝天（李南星）探监，希望杨忠正说出集团幕后老板的身份，但忠正担心女儿杨红夕（罗美仪）安危，始终
不肯透露。蓝天开始怀疑商人赵学伟（陈天文）的真正身份。但是，他因为操之过急而无意间成为谋杀案的嫌
犯！蓝天的妻子黄芷婕（瑞恩）誓言要证明丈夫的清白！ 

电视台记者蔡彦琪（美心）和女警王诗诗（雅慧）是室友，彦琪和陈宇（张耀栋）曾是情侣关系，但彦琪却始
终无法对陈宇忘情。诗诗对口花花的陈宇没有好感，两人喜欢抬杠，但是久而久之，他们喜欢上对方。他们三
人陷入了一段复杂的三角恋。张贵祥（黄俊雄）和翁选美（马艺瑄）是对欢喜冤家，两人经历了风风雨雨后，
终于决定举行婚礼，不料选美却遭到歹徒严重性侵，身心受到创伤。在贵祥细心照料下，她准备重新开始，不
幸卷入学伟的案件当中，被绑架后下落不明 . . .

贵祥是否会救出选美，两人是否会有情人终成眷属？芷婕是否有办法帮蓝天洗脱嫌疑？更加紧张曲折的案情；
更多与罪犯斗智斗力的精彩情节；更多犯罪现场的调查工作。

演员：	 瑞恩、李南星、黄俊雄、马艺瑄、张耀栋、雅慧、美心、陈天文、福地佑介、曹国辉、罗美仪
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